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Datum vergadering: 11 juli 2024 

Agendapunt: BV05. Vervolg Perspectiefnota 2025-2028  

Onderwerp:  Meer innamepunten voor statiegeldverpakkingen 

 
We zien dat:  

• sinds enige tijd statiegeld wordt geheven op kleine PET-flesjes en blikjes; 

• dat er nog steeds te weinig flesjes en blikjes met statiegeld ingeleverd worden en deze verpakkingen bij 

het restafval of op straat belanden; 

• dit voor mensen dan ook aanleiding kan zijn om afvalbakken te doorzoeken op zoek naar 

statiegeldverpakkingen en hierdoor mogelijk overlast kan ontstaan; 

• er voor het inzamelen van statiegeldverpakkingen speciale bakken zijn ontwikkeld, die bijvoorbeeld het 

verzamelen van verpakkingen gemakkelijker maken of consumenten direct geld teruggeven1; 

• in verschillende gemeenten gebruik wordt gemaakt van ‘doneerringen’2 en hiermee ook een pilot loopt in 

de gemeente Ede; 

• onder andere Statiegeld Nederland kan meedenken over en voorzien in extra innamepunten3; 

• Statiegeld Nederland ook mobiele statiegeldautomaten kan inzetten op events om de bewustwording 

rondom statiegeld op blik te vergroten en zo events schoner te houden4. 

 

We denken dat:  

• extra innamepunten de bereidheid tot inlevering van statiegeld verhogen en het zwerfafval verder helpen 

verminderen; 

• extra (mobiele) innamepunten/statiegeldbakken mogelijk ook gebruikt kunnen worden voor het innemen 

van statiegeldverpakkingen bij evenementen; 

• zodra voldoende opties worden aangeboden om statiegeldverpakkingen ergens in te leveren, mensen dat 

ook daadwerkelijk doen; 

• gemeente Ede ook gebaat is bij een nette inname en verwerking van statiegeldverpakkingen. 

 

Daarom vraagt de gemeenteraad aan het college om: 

• bij positieve resultaten van het pilotproject met betrekking tot de 20 statiegeldringen in het centrum van 

Ede (Grotestraat, Molenstraat en Marktplein) een voorstel aan de raad te doen om het aantal 

statiegeldringen uit te breiden; 

• al dan niet in samenwerking met Statiegeld Nederland na te gaan of er bij scholen, lokale ondernemers en 

verenigingen interesse is om innamepunten te realiseren, bijvoorbeeld door het plaatsen van 

statiegeldbakken of (mobiele) statiegeldautomaten; 

• te onderzoeken of bij evenementen waar statiegeldverpakkingen worden verkocht, de organisatoren 

verplicht kunnen worden om innamepunten te realiseren en hier de raad over de informeren. 

 

Ingediend door: 

• Jan Willem Middelesch – ChristenUnie 

• Judith Klostermann - GroenLinks 

• Ruben van Druiten - Burgerbelangen 

• Ardin van Emmerik - GemeenteBelangen 

• Boyce de Jong - PvdA 
 

 
1 Zie bijvoorbeeld het artikel ‘Gele statiegeldbak moet het ‘mensonterende’ werk van blikjesjagers verbeteren’ van Trouw en het 
artikel ‘Simpliciteit is de kracht achter StatieHeld’ van de gemeente Ede. 
2 Zie bijvoorbeeld de website doneerring.nl.  
3 Zie de website van Statiegeld Nederland. 
4 Zie dit bericht op de website ‘Supporter van schoon’. 

https://www.trouw.nl/duurzaamheid-economie/gele-statiegeldbak-moet-het-mensonterende-werk-van-blikjesjagers-verbeteren~bf6235c3/
https://ondernemen.ede.nl/ondernemendede/simpliciteit-is-de-kracht-achter-statieheld
https://ondernemen.ede.nl/ondernemendede/simpliciteit-is-de-kracht-achter-statieheld
https://doneerring.nl/
https://statiegeldnederland.nl/
https://www.supportervanschoon.nl/nieuws-inspiratie/schonere-events-door-statiegeldautomaten-op-wielen/

